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INTERPELACJA

Proszg o uwzglgdnieniem w planowanych robotach w roku 2016 wymiany
chodnik6w oraz nawierzchni jezdni ul. olszowej. w tej sprawie wielokrotnie interweniowali
u mnie mieszkadcy Sr6dmiedcia.

Zpowrtariem
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